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Protokół nr 1/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 24 stycznia 2023 roku 

 

 

WAK.0012.2.1.2023 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała, powitała 

członków komisji oraz gości uczestniczących w posiedzeniu. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych i sportowych przewidzianych 

na terenie Powiatu Legionowskiego w 2023 roku. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji w roku 2022. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Komisji przyjęty został bez zmian, stosunkiem głosów: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.   

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisji przedłożono do zaopiniowania 

następujący projekt uchwały: 

 

 projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniający uchwałę w sprawie 

regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz zasady obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Powiat Legionowski. 

 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała, przedstawiła zakres zmian 

podyktowanych zmianą w ustawie Karta Nauczyciela, zgodnie z którą od 1 września 2022 

r. wprowadzono nowe stanowisko: nauczyciela mentora. W związku z powyższym Rada 

Powiatu została zobligowana do określenia wysokości stawek dodatków do 

wynagrodzenia, w tym dodatku funkcyjnego dla nowego stanowiska. Tym samym 

zaproponowano podniesienie wysokości dodatku funkcyjnego również dla nauczycieli – 

wychowawców klas z 350 do 400 zł miesięcznie, z 175 zł do 200 zł dla wychowawców 

w przedszkolach i dla nauczyciela mentora lub stażysty ze 100 zł do 120 zł. 

Wicestarosta Konrad Michalski dodał, że projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie 

zarówno Związku Nauczycielstwa Polskiego jak i NSZZ „Solidarność”. 
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Wobec  braku uwag do projektu uchwały, Przewodnicząca Komisji zarządziła 

przeprowadzenie głosowania. 

Projekt uchwały zmieniającej Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie 

stosunkiem głosów : 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

4. Zapoznanie się z kalendarzem imprez kulturalnych i sportowych 

przewidzianych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2023 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała, przekazała głos Pani Joannie 

Kajdanowicz, Naczelnikowi Wydziału Kultury i Promocji w Starostwie Powiatowym. 

Pani Kajdanowicz powiedziała, że informacje dotyczące imprez kulturalnych 

przewidzianych na cały rok 2023, pozyskane z poszczególnych Gmin Powiatu 

Legionowskiego i z Powiatowej Instytucji Kultury zawarła w jednym arkuszu. Arkusz 

zostanie przekazany radnym drogą elektroniczną. Arkusz stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. Następnie Pani Naczelnik zasygnalizowała, że Powiatowa Instytucja Kultury 

w Legionowie, poza cyklicznymi wydarzeniami, które organizuje co roku, złożyła do 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 5 wniosków na dofinansowanie 

następujących projektów: 

- PROGRAM TEATR: „Festiwal Teatralny Żywioły”, 

- EDUKACJA KULTURALNA: „Pozdrowienia znad Zalewu – 60 lat jeziora Zegrzyńskiego”, 

- FILM: „Festiwal Filmowy im. Andrzeja Kondratiuka”, 

- PROMOCJA CZYTELNICTWA: „WiwatSŁAWA”, 

- SZTUKI WIZUALNE: „Trasa M-Z”. 

(Szczegóły dot. programów znajdują się w załączniku nr 3). 

 

Radny Wiesław Smoczyński zapytał o Festiwal Muzyki Kameralnej i Organowej. 

Pani Joanna Kajdanowicz odpowiedziała, że zarówno ona jak i Pani Dyrektor Powiatowej 

Instytucji Kultury w Legionowie rozmawiały z dyrektorem artystycznym festiwalu 

proponując pomoc w organizacji wydarzenia, jednak nie było odzewu. Pani Kajdanowicz 

dodała, że poczyni wszelkie starania by festiwal się odbył. 

Radny Wiesław Smoczyński kontynuując powiedział, że bardzo podoba mu się projekt 

„Trasa M-Z”. Zawsze postulował o zbudowanie ośrodka kultury nad Zalewem 

Zegrzyńskim, a nie w środku miasta i jak dodał, jeżeli dojdzie do organizacji projektu 

w tym miejscu, to będzie świadczyło o zainteresowaniu i dostrzeżeniu potencjału ze 

strony władz Województwa. Radny zasygnalizował, że będzie wnioskował o wsparcie 

finansowe z Powiatu na budowę „amfiteatru” jeśli władze Gminy Nieporęt podejmą 

decyzję o przeprowadzeniu inwestycji.  

Radna Izabela Kownacka zwróciła się z pytaniem do: 

- Wicestarosty Legionowskiego w sprawie wniosku Ochotniczej Straży Pożarnej 

z Wieliszewa o objęcie patronatem II Ogólnopolskich Halowych Zawodów Dziecięcych 

i Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, 

oraz do 

- radnego Michała Kobrzyńskiego o możliwość przeprowadzenia zawodów przy Arenie 

Legionowo. 

Pan Konrad Michalski, Wicestarosta Legionowski, zapewnił, że wniosek był rozpatrywany 

przez Zarząd Powiatu, który zdecydował o objęciu patronatem powyższego wydarzenia 

oraz przyznaniu 4 tys. zł na ten cel. 

Radny Michał Kobrzyński zasugerował, że nie wyklucza takiej możliwości, ale prosi by 

ktoś z OSP w Wieliszewie skontaktował się z nim. 

 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji w roku 2022. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała powiedziała, że sprawozdanie zostało 

omówione na poprzednim posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag, Przewodnicząca 
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zarządziła głosowanie. Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności komisji w 2022 roku 

jednogłośnie: 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Protokół nr 11/2022 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 13 grudnia 

2022 r. przyjęty został jednogłośnie: 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

7. Wolne wnioski. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja musi dokonać wyboru delegata 

spośród Członków Komisji do Zespołu opiniującego wnioski sportowe. W roku 2022 był 

nim radny Michał Kobrzyński. Wobec braku sprzeciwu, Komisja wytypowała ponownie 

radnego Kobrzyńskiego. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie. 

         

 

           Przewodnicząca 

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                  Agnieszka Powała 

 

 

 
Protokół sporządziła: 
Karolina Chrobot 


